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P R O T O K Ó Ł Nr III/2014 

z obrad III Sesji Rady Miejskiej w Blachowni, 

odbytej w dniu 30 grudnia 2014 roku  

w Sali Konferencyjnej Ośrodka Sportu i Rekreacji 

 w Blachowni przy ul. Sportowej 1. 

 

Obrady rozpoczęto o godz. 15 
00

, zakończono o godz. 18 
00

. 

 

Sesji Przewodniczyła Przewodnicząca Rady Miejskiej w Blachowni – Edyta Mandryk 

 

W obradach uczestniczyło 15 radnych, co stanowi 100 % ustawowego składu Rady. 

 

Ponadto w obradach uczestniczyli: 

Burmistrz Blachowni - Sylwia Szymańska 

Skarbnik Gminy - Elżbieta Wolska 

Radca Prawny - Agnieszka Glińska 

Dyrektor Biblioteki – Renata Gajlewicz 

Kierownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej – Joanna Tekiela 

Kierownik Zarządu Mieniem Komunalnym – Krzysztof Adryjański 

Prezes Ośrodka Sportu i Rekreacji Sp. z o.o. – Jacek Chudy 

Kierownicy Referatów Urzędu Miejskiego w Blachowni 

Sołtysi wg listy obecności 

Mieszkańcy Gminy Blachownia 

 

Załączniki: 

1. Lista obecności radnych. 

2. Lista obecności osób zaproszonych. 

3. Lista obecności sołtysów. 

4. Informacje międzysesyjne. 

5. Interpelacja Katarzyny Boryckiej. 

6. Interpelacja Beaty Matuszewskiej. 

7. Opinie Komisji Budżetu, Infrastruktury, Gospodarki Komunalnej,  

Ochrony Środowiska i Rolnictwa. 

8. Wniosek Komisji Budżetu, Infrastruktury, Gospodarki Komunalnej,  

Ochrony Środowiska i Rolnictwa. 

9. Stanowisko Komisji Budżetu, Infrastruktury, Gospodarki Komunalnej, Ochrony Środowiska  

i Rolnictwa. 

10. Opinie Komisji Polityki Społecznej , Zdrowia, Oświaty , Kultury i Sportu, Promocji Gminy  

i Integracji Europejskiej. 

11. Wnioski Komisji Polityki Społecznej , Zdrowia, Oświaty , Kultury i Sportu, Promocji Gminy  

i Integracji Europejskiej. 

12. Opinie Komisji Rewizyjnej. 

13. Wniosek Komisji Rewizyjnej. 

14. Uchwała Nr 13/III/2014 w sprawie wydania opinii dotyczącej Propozycji Planu Aglomeracji Gminy 

Blachownia zweryfikowanej przez Sejmik Województwa Śląskiego. 

15. Uchwała Nr 14/III/2014 w sprawie uchylenia uchwały Nr 120/XXI/2012 z dnia 30 maja 2012 roku 

w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego nr 12 położonego przy ul. Bankowej 10 

w Blachowni. 

16. Uchwała Nr 15/III/2014 w sprawie ustalenia wysokości diety przysługujących radnym Rady Miejskiej 

w Blachowni oraz zwrotu kosztów podróży. 

17. Uchwała Nr 16/III/2014 w sprawie ustalenia wynagrodzenia miesięcznego dla Burmistrza Blachowni. 

18. Uchwała Nr 17/III/2014 w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Blachownia na rok 2015. 

19. Uchwała Nr 18/III/2014 w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Blachownia 

na rok 2015. 
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20. Pismo Sołectwa Konradów. 

21. Protokół Komisji Uchwał i Wniosków. 

Porządek obrad: 

 

1. Otwarcie obrad sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

3. Usprawiedliwienie nieobecności radnych. 

4. Przyjęcie protokołu z sesji nr II. 

5. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

6. Informacja o pracy Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 

7. Interpelacje i wnioski radnych. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wydania opinii dotyczącej Propozycji Planu Aglomeracji Gminy 

Blachownia zweryfikowanej przez Sejmik Województwa Śląskiego. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały Nr120/XXI/2012 z dnia 30 maja 2012 roku 

w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego nr 12 położonego przy ul. Bankowej 10 

w Blachowni. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości diety przysługujących Radnym Rady Miejskiej 

w Blachowni oraz zwrotu kosztów podróży. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia miesięcznego dla Burmistrza Blachowni. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie budżetu Gminy Blachownia na rok 2015. 

a) przedstawienie ostatecznej wersji budżetu wraz z ewentualnymi autopoprawkami  

Burmistrza Blachowni, 

b) odczytanie opinii w sprawie uchwały budżetowej Komisji Rady, 

c) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie uchwały   

budżetowej, 

d) dyskusja i głosowanie nad poprawkami do projektu uchwały budżetowej, 

e) głosowanie nad projektem uchwały budżetowej 

13. Podjęcie uchwały sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Blachownia na rok 

2015.  

14. Udzielenie odpowiedzi na zgłoszone wnioski i interpelacje radnych. 

15. Wolne wnioski. 

16. Zamknięcie obrad III Sesji Rady Miejskiej w Blachowni. 

 

Streszczenie przebiegu obrad. 

Ad pkt. 1 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Edyta Mandryk otworzyła obrady III Sesji. 

Stwierdziła, że w sesji uczestniczy 15 radnych, co stanowi kworum niezbędne do prowadzenia obrad sesji 

Rady Miejskiej w Blachowni, umożliwia przeprowadzenie ważnych wyborów oraz podejmowanie 

prawomocnych uchwał. 

 

Ad pkt. 2. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Edyta Mandryk zaproponował rozszerzenie w porządku obrad punktu 

12 o podpunkty: 

a) przedstawienie ostatecznej wersji budżetu wraz z ewentualnymi autopoprawkami  

Burmistrza Blachowni, 

b) odczytanie opinii w sprawie uchwały budżetowej komisji Rady, 

c) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie uchwały budżetowej, 

d) dyskusja i głosowanie nad poprawkami do projektu uchwały budżetowej, 

e) głosowanie nad projektem uchwały budżetowej. 

Wniosek został przyjęty większością głosów w stosunku; 9 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 6 głosów 

„wstrzymuję się”.   

Na Sali obecnych 15 radnych. 

Porządek obrad po zmianach został przyjęty większością głosów w stosunku; 9 głosów „za”, 0 głosów 

„przeciw”, 6 głosów „wstrzymuję się”. 

Na Sali obecnych 15 radnych. 
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Ad pkt. 3. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Infrastruktury, Gospodarki Komunalnej, Ochrony Środowiska 

i Rolnictwa Marek Kułakowski prosił o usprawiedliwienie nieobecności na posiedzeniu Komisji w dniu 

30.12.2014 r. Radnej Edyty Mandryk, Radnej Katarzyny Boryckiej, Radnego Jacka Roguta. 

Przewodniczący Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia, Oświaty, Kultury i Sportu, Promocji Gminy 

i Integracji Europejskiej Andrzej Pilarz prosił o usprawiedliwienie nieobecności na posiedzeniu Komisji 

w dniu 19.12.2014 r. Radnej Katarzyny Boryckiej, Radnego Marka Kułakowskiego. 

Usprawiedliwienia zostały przyjęte jednogłośnie 15 głosów „za”.  

Na Sali obecnych 15 radnych. 

 

Ad pkt. 4. 

Radny Tomasz Czech poinformował, że zapoznał się z protokołem z poprzedniej sesji Nr II/2014 z dnia 

11 grudnia 2014 zaproponował przyjęcie protokołu bez odczytywania. 

Wniosek został przyjęty jednogłośnie 15 głosów „za’. 

Na Sali obecnych 15 radnych. 

 

Ad pkt. 5. 

Proponowany skład Komisji Uchwał i Wniosków: 

Radna Beata Matuszewska – radna wyraziła zgodę na kandydowanie do Komisji Uchwał i Wniosków. 

Radna Irena Popczyk - radna wyraziła zgodę na kandydowanie do Komisji Uchwał i Wniosków. 

Radny Paweł Pyda - radny wyraził zgodę na kandydowanie do Komisji Uchwał i Wniosków. 

Skład Komisji został przyjęty jednogłośnie – 15 głosów „za”. 

Na Sali obecnych 15 radnych. 

 

Ad pkt. 6. 

Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej, Nieruchomości i Ochrony Środowiska Wiesław 

Włodawiec przedstawił informację o pracy referatu w okresie międzysesyjnym (informacja stanowi 

załącznik do protokołu). 

 

Kierownik Referatu Spraw Obywatelskich i Zarzadzania Kryzysowego Marek Dądela przedstawił 

informację o pracy referatu w okresie międzysesyjnym (informacja stanowi załącznik do protokołu). 

 

Kierownik Zarządu Mieniem Komunalnym Krzysztof Adryjański przedstawił informację o pracy 

ZMK (informacja stanowi załącznik do protokołu). 

Burmistrz Blachowni Sylwia Szymańska przedstawiła raport przejęcia (raport w załączeniu 

do protokołu). 

 

W dyskusji nad złożonymi informacjami udział wzięli: 

Radny Marek Kułakowski zapytał czy jest możliwość sprawdzenia, jaka kancelaria prowadziła sprawę 

w trybie wyborczym przeciwko komitetowi P. Sylwii Szymańskiej i kto za to zapłacił? 

Zapytał również, jakie oświadczenia majątkowe podlegały analizie w miesiącu czerwcu skoro 

oświadczenia zostały zamieszczone w Biuletynie Informacji Publicznej w miesiącu maju?  

Burmistrz Blachowni Sylwia Szymańska odpowiedziała, że w fakturach za miesiąc czerwiec 

wyszczególnione jest bardzo wiele kwot za analizę oświadczeń majątkowych. Kancelaria została wezwana 

do złożenia szczegółowych wyjaśnień o zakresie działania.  

Dlaczego w miesiącu czerwcu były poddane głębokiej analizie oświadczenia majątkowe trudno 

odpowiedzieć, po rozmowie z Kancelarią będzie można wyjaśnić sprawę.  

W sprawie sądowej wyjaśniła, że w rejestrze wydanych upoważnień widnieją trzy upoważnienia P. Anetty 

Ujmy, jako osoby fizycznej do reprezentowania jej między innymi w czasie wyborczym. P. Ujma została 

wezwana do złożenia pisemnych wyjaśnień, dlaczego upoważnienia osoby fizycznej zostały podpisane, 

jako Burmistrz Blachowni. 

 

Radny Jacek Rogut pytał, kto zlecał usługi firmie prawniczej, czy Pani Burmistrz, czy może Referaty? 

Burmistrz Blachowni Sylwia Szymańska wyjaśniła, że umowa była podpisana przez Burmistrza. 

Pracownicy mieli odgórnie wskazane, z której kancelarii usług mają korzystać.  
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Radny Jacek Rogut zapytał czy obecna Pani mecenas ma wszystkie uprawnienia do prowadzenia spraw 

Urzędu? 

Radca Prawny Agnieszka Glińska odpowiedziała, że nie ma jedynie uprawnień do prowadzenia spraw 

karnych, których Urząd nie prowadzi. 

 

Ad pkt. 7: 

Radny Tomasz Czech złożył wniosek o przeprowadzenie przez Komisję Rewizyjną kontroli w sprawie 

obsługi prawnej Urzędu oraz zatrudniania pracowników Urzędu w okresie okołowyborczym.  

 

Radny Marek Kułakowski: 

1. Zapytał, kto zlecał Kancelarii Sadkowski obsługę Ośrodka Sportu i Rekreacji Sp. z o.o.  

w Blachowni? 

2. Złożył interpelacje w sprawie uruchomienia telefonu, na który mieszkańcy w okresie zimowym będą 

mogli zgłaszać uwagi w sprawie odśnieżania dróg.  

 

Radna Beata Matuszewska złożyła interpelację w sprawie zabezpieczenia środków finansowych 

i podjęcia działań w celu wykonania nakładki asfaltowej na ul. Malickiej (interpelacja w załączeniu 

do protokołu). 

 

Radny Henryka Kania wnioskował o rozpatrzenie poprzednich propozycji do budżetu z chwilą wpływu 

do budżetu Gminy dodatkowych wolnych środków. Prosił o wykonanie nakładki asfaltowej na ulicy 

Cisowej z chwilą pojawienia się środków finansowych. 

 

Radny Jacek Rogut zapytał jak wygląda sytuacja przychodni lekarskiej w Łojkach? 

 

Radna Katarzyna Borycka złożyła interpelację w sprawie pozyskania środków zewnętrznych 

na położenia dywanika asfaltowego na ul. Pięknej wraz z naprawą lub wykonaniem nowego mostku. 

 

Radny Cezary Osiński poinformował, że przy przystanku PKS w Ostrowach obok Dworca Kolejowego 

jest rozebrane ogrodzenie. Jest to miejsce bardzo niebezpieczne, ponieważ z autobusy wysiadają dzieci, 

które mogą przejść bezpośrednio na tory.  

 

Ad pkt. 8 

Przewodnicząca Komisji Uchwał i Wniosków Beata Matuszewska przedstawiła projekt uchwały 

w sprawie wydania opinii dotyczącej Propozycji Planu Aglomeracji Gminy Blachownia zweryfikowanej 

przez Sejmik Województwa Śląskiego. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Infrastruktury, Gospodarki Komunalnej, Ochrony Środowiska 

i Rolnictwa Marek Kułakowski przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie projektu uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia, Oświaty, Kultury i Sportu, Promocji Gminy 

i Integracji Europejskiej Andrzej Pilarz przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie projektu 

uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Cezary Osiński przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie 

projektu uchwały. Ponadto Komisja prosiła o rozszerzenie Planu Aglomeracji o Sołectwo Łojki. 

 

Uchwała Nr 13/III/20114 w sprawie wydania opinii dotyczącej Propozycji Planu Aglomeracji Gminy 

Blachownia zweryfikowanej przez Sejmik Województwa Śląskiego została podjęta jednogłośnie 15 głosów 

„za’, 0 głosów „przeciw”. 0 głosów „wstrzymuje się”. 

Na sali obecnych 15 radnych.  

 

Ad pkt. 9 

Przewodnicząca Komisji Uchwał i Wniosków Beata Matuszewska przedstawiła projekt uchwały 

w sprawie uchylenia uchwały Nr120/XXI/2012 z dnia 30 maja 2012 roku w sprawie wyrażenia zgody na 

sprzedaż lokalu mieszkalnego nr 12 położonego przy ul. Bankowej 10 w Blachowni. 
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Przewodniczący Komisji Budżetu, Infrastruktury, Gospodarki Komunalnej, Ochrony Środowiska 

i Rolnictwa Marek Kułakowski przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie projektu uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia, Oświaty, Kultury i Sportu, Promocji Gminy 

i Integracji Europejskiej Andrzej Pilarz przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie projektu 

uchwały.  

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Cezary Osiński przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie 

projektu uchwały 

 

Uchwała Nr 14/III/2014 w sprawie uchylenia uchwały Nr120/XXI/2012 z dnia 30 maja 2012 roku 

w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego nr 12 położonego przy ul. Bankowej 10 

w Blachowni została podjęta większością głosów w stosunku: 13 głosów „za’, ·0 głosów „przeciw”, 

2 głosy „wstrzymuję się”. 

Na sali obecnych 15 radnych.  

 

Ad pkt. 10  

Przewodniczący Komisji Budżetu, Infrastruktury, Gospodarki Komunalnej, Ochrony Środowiska 

i Rolnictwa Marek Kułakowski przedstawił wniosek Komisji o przyjęcie wysokości diet radnych Rady 

Miejskiej w Blachowni na tym samym poziomie jak w poprzedniej Kadencji Rady Miejskiej ustalonych 

uchwałą nr 11/IV/2010 w sprawie ustalenia wysokości diety przysługujących Radnym Rady Miejskiej 

w Blachowni oraz zwrotu kosztów podróży z dnia 29 grudnia 2010 roku. 

 

Przewodniczący Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia, Oświaty, Kultury i Sportu, Promocji Gminy 

i Integracji Europejskiej Andrzej Pilarz przedstawił wniosek Komisji o przyjęcie wysokości diet 

radnych Rady Miejskiej w Blachowni na tym samym poziomie jak w poprzedniej Kadencji Rady Miejskiej 

ustalonych uchwałą nr 11/IV/2010 w sprawie ustalenia wysokości diety przysługujących Radnym Rady 

Miejskiej w Blachowni oraz zwrotu kosztów podróży z dnia 29 grudnia 2010 roku. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Cezary Osiński przedstawił wniosek Komisji o przyjęcie 

wysokości diet radnych Rady Miejskiej w Blachowni na tym samym poziomie jak w poprzedniej Kadencji 

Rady Miejskiej ustalonych uchwałą nr 11/IV/2010 w sprawie ustalenia wysokości diety przysługujących 

Radnym Rady Miejskiej w Blachowni oraz zwrotu kosztów podróży z dnia 29 grudnia 2010 roku. 

 

Wnioski Komisji przedstawiały te sam propozycje i zostały poddane pod głosowanie. Wnioski zostały 

przyjęte większością głosów: „za” było 14 głosów, „przeciw” 1 głos, 0 głosów „wstrzymuje się”. 

Na sali obecnych 15 radnych.  

 

Przewodnicząca Komisji Uchwał i Wniosków Beata Matuszewska przedstawiła projekt uchwały 

w sprawie ustalenia wysokości diety przysługujących Radnym Rady Miejskiej w Blachowni oraz zwrotu 

kosztów podróży. 

 

Uchwała Nr 15/III/2014 w sprawie ustalenia wysokości diety przysługujących Radnym Rady Miejskiej 

w Blachowni oraz zwrotu kosztów podróży została przyjęta większością głosów: „za” 14 głosów, 1 głos 

„przeciw”, 0 głosów „wstrzymuje się”. 

Na sali obecnych 15 radnych. 

 

Ad pkt. 11  

Przewodnicząca Komisji Uchwał i Wniosków Beata Matuszewska przedstawiła projekt uchwały 

w sprawie ustalenia wynagrodzenia miesięcznego dla Burmistrza Blachowni. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Infrastruktury, Gospodarki Komunalnej, Ochrony Środowiska 

i Rolnictwa Marek Kułakowski przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie projektu uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Cezary Osiński przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie 

projektu uchwały. 
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Przewodniczący Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia, Oświaty, Kultury i Sportu, Promocji Gminy 

i Integracji Europejskiej Andrzej Pilarz przedstawił wniosek Komisji:  

„Komisja po rozpatrzeniu projektu uchwały w sprawie wynagrodzenia miesięcznego dla Burmistrza 

Blachowni wnioskuje o obniżenie dodatku specjalnego do 30 %. Przyjęcie wynagrodzenia zasadniczego 

oraz dodatku funkcyjnego w wysokości zaproponowanej w projekcie uchwały”. 

Wniosek został odrzucony w wyniku głosowania „za” 0 głosów, „przeciw” 13 głosów, „wstrzymuje się” 2 

głosy. 

Na sali obecnych 15 radnych. 

 

Uchwała Nr 16/III/2014 w sprawie ustalenia wynagrodzenia miesięcznego dla Burmistrza Blachowni 

została podjęta większością głosów w stosunku 10 głosów „za”, 1 głos „przeciw”, 4 głosy „wstrzymuję 

się”. 

Na sali obecnych 15 radnych. 

 

Ad pkt. 12  

Podjęcie uchwały w sprawie budżetu Gminy Blachownia na rok 2015: 

a) przedstawienie ostatecznej wersji budżetu wraz z ewentualnymi autopoprawkami 

Burmistrza Blachowni. 

Radni otrzymali ostateczną wersję budżetu, która została szczegółowo przedstawiona na 

posiedzeniach Komisji. 

 

b) odczytanie opinii w sprawie uchwały budżetowej komisji Rady: 

 

- Przewodniczący Komisji Budżetu, Infrastruktury, Gospodarki Komunalnej, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa Marek Kułakowski przedstawił stanowisko Komisji dotyczące projektu 

budżetu Gminy Blachownia na rok 2015 (stanowisko w załączeniu do protokołu). 

- Przewodniczący Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia, Oświaty, Kultury i Sportu, Promocji 

Gminy i Integracji Europejskiej Andrzej Pilarz przedstawił pozytywną opinię Komisji w 

sprawie budżetu Gminy Blachownia na rok 2015. 

- Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Cezary Osiński przedstawił pozytywną opinię Komisji w 

sprawie budżetu Gminy Blachownia na rok 2015. 

 

c) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie uchwały budżetowej, 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Paweł Hreczański odczytał: 

 

- Uchwałę Nr 4100/VI/246/2014 VI Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej 

w Katowicach z dnia 9 grudnia 2014 roku w sprawie opinii o przedłożonym przez Burmistrza 

Blachowni projekcie uchwały budżetowej na 2015 rok wraz z uzasadnieniem i materiałami 

informacyjnymi. 

- Uchwałę Nr 4100/VI/247/2014 VI Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej 

w Katowicach z dnia 9 grudnia 2014 roku w sprawie możliwości sfinansowania deficytu wykazanego 

w projekcie uchwały budżetowej na 2015 rok Miasta Blachownia. 

 

d) dyskusja i głosowanie nad poprawkami do projektu uchwały budżetowej, 

Przewodnicząca Komisji Uchwał i Wniosków Beata Matuszewska przedstawiła projekt uchwały 

w sprawie budżetu Gminy Blachownia na rok 2015. 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

 

e) głosowanie nad projektem uchwały budżetowej 

Uchwała Nr 17/III/2014 w sprawie budżetu Gminy Blachownia na rok 2015 została podjęta większością 

głosów w stosunku: 14 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 1 głos „wstrzymuję”.   

Na sali obecnych 15 radnych. 
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Ad pkt. 13 

Przewodnicząca Komisji Uchwał i Wniosków Beata Matuszewska przedstawiła projekt uchwały 

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Blachownia na rok 2015.  

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Paweł Hreczański odczytał Uchwałę Nr 4100/VI/239/2014 VI 

Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Katowicach z dnia 9 grudnia 2014 roku 

w sprawie opinii o przedłożonym przez Burmistrza Blachowni projekcie uchwały w sprawie wieloletniej 

prognozy finansowej na lata 2015 – 2024. 

 

Przewodniczący Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia, Oświaty, Kultury i Sportu, Promocji Gminy 

i Integracji Europejskiej Andrzej Pilarz przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie projektu 

uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Cezary Osiński przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie 

projektu uchwały. 

 

Uchwała Nr 18/III/2014 w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Blachownia 

na rok 2015 została podjęta jednogłośnie  15 głosów „za”. 

Na sali obecnych 15 radnych. 

 

Ad pkt. 14 

Burmistrz Blachowni Sylwia Szymańska udzieliła odpowiedzi na zgłoszone interpelacje i wnioski 

radnych: 

 

Radnej Beacie Matuszewskiej w sprawie ul. Malickiej wyjaśniła, że Gmina widzi potrzebę wykonania 

remontu ulicy Malickiej. Zgodnie z kosztorysem remont ulicy wynosi 600 tyś. zł. Poczyniono starania 

w celu uzyskania dofinansowania ze „Schetynówki”. W miesiącu grudniu ukazała się informacja, że ul. 

Malicka nie otrzyma dofinansowania. Z tego powodu została wycofana z propozycji do budżetu. Gmina 

nie jest w stanie w całości pokryć środków na remont ulicy.  

 

Radnemu Henrykowi Kani odpowiedziała, że ulica Cisowa została zakwalifikowana do dofinansowana 

w 2013 roku. W pierwszej kolejności wzięto pod uwagę ulice zakwalifikowane w 2010 roku. Jeżeli 

pojawią się wolne środki będzie możliwość rozważenia remontu ulicy. 

 

Radnej Katarzynie Boryckiej odpowiedziała, że wyjaśni przedmiotową sprawę i udzieli odpowiedzi. 

 

Radnemu Jackowi Rogutowi w sprawie Ośrodka zdrowia w Łojkach poinformowała, że w sprawie 

o eksmisje został złożony do Sądu wniosek, iż Burmistrz rozważa możliwość podpisania ugody 

z P. Olszewską. Jest to nadal aktualne. Jednak P. Olszewska wymusza warunki umowy, które są 

niedopuszczalne. Urząd czeka na postanowienie Sądu, ponieważ P. Olszewska złożyła wniosek o zmianę 

składu sędziowskiego. W celu umożliwienia dalszego funkcjonowania Ośrodka zostanie ogłoszony 

przetarg na wydzierżawienie lokalu, w którym P. Olszewska może wziąć udział.  

 

Radnemu Cezaremu Osińskiemu w sprawie ogrodzenia przy przystanku poinformowała, że zostanie 

zwrócona uwaga w celu naprawy ogrodzenia. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Edyta Mandryk odpowiedziała Radnemu Tomaszowi Czech, że 

Komisja Rewizyjna podejmie odpowiednie kroki w celu przeprowadzenia wnioskowanej przez Radnego 

kontroli.  

 

Ad pkt. 15 

Wolne wnioski:  

 

Radny Andrzej Pilarz wnioskował o waloryzacje diet dla sołtysów (od ośmiu lat sołtysi nie mieli 

podnoszonych diet).  
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Przewodnicząca Rady Miejskiej Edyta Mandryk poinformowała, że wniosek zostanie rozpatrzony. 

Obecnie w przygotowaniu jest statut sołectw, który zostanie przedstawiony oraz wybory sołtysów. 

Burmistrz Blachowni Sylwia Szymańska poinformowała, że w przygotowaniu jest również projekt 

uchwały w sprawie poboru podatku i określenia inkasentów. Proponuje się pobieranie podatków przez 

sołtysów.  

 

Radny Marek Kułakowski zaproponował wykonanie lodowiska w Blachowni dla dzieci.  

 

Z pośród mieszkańców głos zabrali: 

Mieszkanka Blachowni prosiła: 

- o nagłośnienie sali konferencyjnej, 

- o lepszą komunikacje lokalną, 

- o utrzymanie czystości i porządku po psach, 

 

Sołtys Konradowa Bożena Serwiak zabrała głos w sprawie wyodrębnienia w funduszu sołeckiego 

w budżecie na rok 2015 w Konradowie (pismo w załączeniu do protokołu).  

 

Skarbnik Gminy Blachownia Elżbieta Wolska wyjaśniła, że sołectwa podjęły uchwały w sprawie 

wykorzystania funduszu sołeckiego. Wszystkie zadania podjęte uchwałami przez sołectwa zostaną 

zrealizowane. Nie wszystkie zostały wyszczególnione w projekcie budżetu, ponieważ będą zrealizowane 

z wydatków bieżących. 

 

Mieszkańcy ulicy Malickiej zgłaszali swoje uwagi i zadawali pytania: 

- Pytali czy Urząd planuje remont ulicy Malickiej, ponieważ droga jest w bardzo złym stanie. 

Mieszkańcy od lat we własny zakresie remontują drogę.  

- W okresie ostatnich czterech lat nie było żadnych inwestycji na ul. Malickiej. 

- W razie wypadku pieszego czy Gmina wypłaci odszkodowanie, czy gmina ma ubezpieczoną 

drogę? 

- Wylot z ul. Malickiej na drogę krajową jest nieoznaczony, ruch samochodów znacznie się 

zwiększył jest to miejsce bardzo niebezpieczne. Zwracali uwagę, że do momentu utwardzenia 

drogi nie będzie można oznaczyć skrzyżowania.  

- Co Gmina zamierza wykonać w 2015 roku na ul. Malickiej? 

- Czy istnieje możliwość wykorytowania drogi i utwardzenia tłuczniem w przyszłym roku? 

- Prosili o wyremontowanie ulicy i utwardzenie.  

Burmistrz Blachowni Sylwia Szymańska poinformowała, że kwestia ulicy Malickiej jest jej znana. 

Ulica jest ubezpieczona. Bedą prowadzone starania o pozyskanie środków na remont ulicy. Jeżeli będą 

oszczędności w budżecie będzie można utwardzić drogę. 

 

Mieszkanka Blachowni prosiła o zamontowanie trzech lamp ulicznych przy skrzyżowaniu ul. Kościuszki 

z drogą krajową. Jest to miejsce bardzo niebezpieczne. Zamontowane lampy poprawią widoczność 

na skrzyżowaniu.  

 

Sołtys Starej Gorzelni Krzysztof Ściubidło prosił zebranych o pomoc finansową dla Stowarzyszenia 

Rozwoju Starej Gorzelni i Wielkiego Boru. Stowarzyszenie otrzymało salę od Ojców Franciszkanów, która 

jest w trakcie remontu i wyposażania w sprzęt sportowy dla dzieci i młodzieży.  

 

Burmistrz Blachowni Sylwia Szymańska zaprosiła zebranych na uroczyste pożegnanie starego Roku 

i powitane Nowego Roku przed Ratuszem.  

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Edyta Mandryk złożyła życzenia Noworoczne.  
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Ad pkt. 16 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodnicząca Rady zamknęła III sesję Rady Miejskiej 

w Blachowni. 

Protokołowała           

          Przewodnicząca  
Iwona Gawlik         Rady Miejskiej  

           

Edyta Mandryk 

 

 


